
 
 
 
Minnesanteckningar från samverkansgrupp för Laxås seniorer den 
10 mars -20 

 
Kommunens ekonomi 
Anna Håkansson redogjorde för kommunens ekonomi och resultatet för år 2019. 
Kommunen klarar balanskravet men inte resultatmålet år 2019.  
Migrationsmedlen har minskat drastiskt. 
Bo: Harry kollar med biståndshandläggarna om stöd ges för att söka bidrag.  
Diskussion om äldreomsorgen och ekonomin.  
 
Socialchef Madelene Maxe informerar 
Madde kunde inte närvara. 
Fråga: Finns hjärtstartare? Svar nästa möte. 
Svar från Madde via mail på frågor: 
 

Platssituationen SÄBO: Balans för första ggn på länge. Ingen kö. Dock 
ökad efterfrågan på demensplatser och svårare fylla somatiken. Vi har 
gjort om en somatikavd till demensavd så nu 5 + 3 avd. Tidigare 4+4.  
 
Bemanning - jag tror du har rätt bra koll nu så du kan berätta. Målet: fylla 
schemat med ordinarie personal inom bef budget och brukarnas behov.  
 
Tidplan RG:  
Vecka 13 - demensdagvården, fyller avd 5 med boende från framförallt 
Tivedsgården Vecka 17 - Solhöjden Vecka 20 - Tivedsg och Ede.  
 
Korttidsvården - vi har klarat oss på 9 platser hittills, men det är ett 
pusslande. Vi har olika möjliga lösningar om behovet ökar.  
 
Kostnader SÄBO: högre hyreskostnader är fast för alla, men kan 
kompenseras av höjt bostadstillägg, måltidskostnaden ligger fast för alla, 
maxtaxan är den del som är rörlig. Kan bli 0 kr om taket är nått = skydd!  

 
Övrigt 
Info om Nytorget: ”Suggor” ska sättas upp. 
 
Trafikföreskrifterna: Vilton kritisk till att inget händer i frågan. Mattias Looström bjuds in 
till nästa möte 
 
Projekt Livskvalitet i landet Laxå. Harry informerade. Definitionen på hållbar utveckling 
kan sammanfattas med ordet Livskvalitet. Projektet startas upp 1 maj med intervjuer av 
laxåbor.  
 
Bättre städning av rondellen, belysning och fartkameror: Uppdrag till Hans att ta kontakt 
med Trafikverket.  
 
Om Hasselfors fotofestival: Positivt om Laxå kommun medverkar. 



 
Nästa möte 
25 maj 13.15. 


